
Příloha 3.
Vyjádření předsedy Komise soutěžního drytoolingu Radka Lienertha k některým 
publikovaným tvrzením Libora Hrozy st. Vzhledem k jeho současnému pobytu mimo ČR a 
časovému vytížení maximálně zkrácené a bez diakritiky.

1/ CHS versus soutezni lezeni

L: To je asi fakt.
R: Kauza Zoban ale ještě nekončí. On Zoban tak trochu zapomněl, že není majitel peněz, 
které mu byly svěřeny od ČHS a používal je, jak se mu zlíbilo. A v následujících dnech 
dostane disciplinární komise další podnět na Zobana k prošetření.

L: A stojí ti to za to?
R: To víš, že mě to nebaví. Ale nerad ze sebe nechám dělat hlupáka.

L: Máš příklad?
R: Uvedu příklad. Zoban napsal tvrdá kritéria pro reprezentaci; i co se týká finanční podpory. 
Ale jen tak, bokem, přidělil třem lidem peníze na závody do Rakouska. Prostě se rozhodl, bez 
jakýchkoli kritérií, která by někde byla zveřejněna, dát jim peníze, tak jim je dal, a jel tam s 
nimi na výlet si zalézt. Taky možný přístup šéfa komise. 
No, a já dám Zobana za tohle před disciplinárku, protože to už doopravdy považuji za 
zneužívání peněz ČHS. Ti nejlepší musí plnit tvrdé Zobanovy požadavky. A jeho kámoši 
dostanou peníze jen tak, bez nutnost splnit jakékoli podmínky. Trochu rozdíl, nebo ne?

L: Trochu jako Buštěhrad?
R: :-) 

Ocekavam co posle na DK, kazdopadne je to dobra manipulace. O podpore ucasti v EP bylo v 
roce 2011 rozhodnuto az v prubehu sezony, protoze na podzim statut souteze nebyl jasny. 
V roce 2012 uz byl EP zarazeny v nominacnich kriteriich a ucast zavodniku a nominace 
zejmena junioru byla schvalena VV. Jinak Lucie Hrozova cerpala na EP podporu v obou 
rocnicich v plne navrzenem rozsahu.
Kdyz uz se bavime o mych kamosich, vsichni byli nominovani na zaklade svych vysledku, 
nikoli kamaradskych vztahu. Naopak i diky pristupu pana Hrozy nas potencialne nejlepsi 
drytoolovy zavodnik Lukas Palka nechce zavodit a uprimne uz nevim jak ho motivovat. 
Stestim je ze Martinu Kratochvilovou uz zvladnul misto znechuceni nastvat, takze uvidime 
zda to dokaze pretavit v motivaci.
Par vysledku:
M. Kratochvilova - drytoolcup Praha 2011 2. místo, MCR Brno 2010, 2011 2.místo
L.Pálka - MCR Brno 2011, 2. misto nejlepsi cesky muz
P.Hartman - junior, drytoolcup Praha 3. misto

2/diskuse CHS versus soutezni lezeni
Re: Jak to tedy myslíš? 08:55:04 14.08.2012



Kubo, já chci tím to zaktivovat lidi, kteým není jedno, jak to chodí v závodním lezení.A taky 
prezentovat , jak to myslím já. Systém, který je v Čhs, je díky stanovám špatný. A když chceš 
něco zásadního prosadit narazíš na ty stanovy. A těm současným vůdcům to tak vyhovuje. 
Prostě nejde přijít na VH a něco změnit. Na VH chodí ti, kterým to tak vyhovuje. Uvedu přík-
lad. Zoban se rozhodne, že se svými kamarády pojede do Rakouska na závody a z rozpočtu 
komise jim dá peníze. Nikde se nedočteš, podle jakého kliče jim ty peníze přidělil. Co museli 
splnit, aby je dostali? Nikde neanoncoval, že je možné dostat finanční příspěvek na závody v 
Rakousku, aby se mohli o něj ucházet i jiní závodníci. Nikde se taky nedočteš, že ten 
příspěvek od Zobana dostali. Jednoduše řečeno jiným nedal šanci na tenhle finanční příspěvek 
dosáhnout. A co na to současný systém organizace Čhs. Kdybych na to náhodou nepřišel. Nic 
by se nestalo. A když nechci, aby to tak chodilo, bude mě to stát spoustu práce, psát na komise 
atd. A ještě možná s nejistým výsledkem, protože o tom budou rozhodovat ti, kteří v podstatě 
nechtějí mít nic společného se závodama. Co kdyby už stanovy nedovoly takto zacházet s 
penězy Čhs a né stížnosti rebela?
Rebel

Zamer podporit juniory (L. Palku, M. Kratochvilovou a P. Hartmana) na zavodech EP byl 
prezentovan na jednani VV a byl zahrnut v rozpoctu komise. V prubehu sezony byla podpora 
na zaklade dosazenych vysledku na P. Adamka, na ukor financnich prostredku kalkulovanych 
na MCR v Brne pak byla podpora ve shodne vysi stanovena i pro L. Hrozovou a M. Matejce 
jako podpora pripravy na zavody SP. Celkove takto mimo castky presne definovane v 
nominacnich kriteriich bylo podporeni ucasti na Mistrovstvi Rakouska (3 x 20 EUR startovne, 
3 x 400,.kc cestovne L. Palka, M. Kratochvilova, P. Hartman), Icefight Rabenstein (3 x 20 
EUR startovne, 3 x 400,.kc cestovne L. Hrozova, P. Adamek a M. Matejec), Glaceglisse 
Unken (3 x 20 EUR startovne, 3 x 400,.kc cestovne L. Hrozova, M. Matejec, M. 
Kratochvilova)

http://www.horosvaz.cz/drytooling/glace-glisse-unken-2012/ - clanek o zavodu v Unken - 
vyse podpory a komu je uvedeno na konci clanku

3/ diskuse k clanku EYC Pieve rychlost - lezec

Re: žádné komentáře? 08:51:10 13.08.2012



Ahoj Zobčo, :-) tebe mám rád. :-) Samozřejmě že tenhle úspěch je velká paráda. A taky 
gratujuji našim junoiorům. Ale, kde jsou tvá slova před pár lety, jak jsi bojoval za to, že by se 
rychlost něměla podporovat? Co ty na to? Že by ztráta paměti? Snad každý, kdo se trochu za-
jímá, ví, že léta propaguji rychlost.Tak o tom něco vím. A není to taky tak dlouho, MČR na 
Smíchově před pár lety, kdy jsi psal o tom, že "rychlostníci" by měli dostat jen poloviční 
odměny oproti obtížnosti. A ta dívenka co spadla při závodu na rychlost by neměla dostat nic, 
když nedokáže ani tu cestu na rychlost vylézt. Byla to Lenka Frubaeurová. A proto ti radím 
Zobane! DRŽ HUBU! Teď jsi ve dvou kauzách od disciplinární komise byl potrestán! Jen se 
ještě určí výše tvého trestu.Jen díky mé shovívavosti jsi unikl trestnímu stíhání, když jsem se 
spokoji s tvou oficiální omluvou.(Já hlupák, jsem ti chtěl dát šanci) Za pár dnů příjde na svaz 
podnět ve věci, ty a svazové peníze. Zobane, ty jsi jeden z těch co ŠKODÍ ZÁVODNÍMU 
LEZENÍ ! Ale ty to neděláš úmyslně, ty to děláš kvůli své hlouposti a nevědomosti přes tuhle 
problematiku. Jdi si dělat své dračí smyčky k horským vůdcům a nelez do věcí, kterým nero-
zumíš. Vím, že jsi velice ctižádostiví, ale masíruj si své ego před svými klienty a neškoď těm 
co chtějí dělat něco pořádně. Považuji tvou gratulaci, těmto úspěšným juniorům za výsměch.
Ps. Abych tě jen nehanil. Dračí smyčky ti jdou.

Libor rebel Hroza

Mam pocit ze se proti rozhodnuti DK Libor odvolal, zatim co ja jsem rozhodnuti pouze 
komentoval a dale neresil. Asi jsem mel... No to je jedno, kazdopadne verejne prezentovat 
neukoncene rizeni jako vysledek bych si asi nedovolil. Osobni utoky nereflektuju

4/ diskuse SP Imst
Re: Slepé ČHS 16:01:13 10.08.2012

Kdyby byly peníze za výsledky, tak jak to bylo poslední roky v drytoolu.Dostal by finanční 
podporu jen Adam, Libor a sem tam Stránik. V drytoolu to bylo hodně tvrdé. Ale po té co 
začali závodit Zobanovi kamarádi. Zoban finance přizpůsobil, tak, že opět dostávají od Čhs i 
ti co se v drytoolu umístí i jako poslední. Zoban to udělal, ale fikaně on vzal peníze ne-
jlepším( i tak to bylo méně než je v obtížnosti) a přerozdělil je svým kamarádům. To je vedení 
Čhs doopravdy slepé, že nevidí jak se mrhá s financemi Čhs. A ti nejlepší, aby mohli 
reprezentovat si musejí akce hodně doplácet!
Libor rebel Hroza

Jen zapomel dodat, ze to byl on, kdo chtel pausalni proplaceni nakladu na sezonu predem. 
Proste cela tato kauza je pouze vysledkem toho, ze jsem mu chtel vyjit vstric.
Problem je ten ze se na to musime divat tak ze podporujeme zavodniky, nikoli jejich rodice. 
Myslim ze cerpani je na svazu a jasne kolik, kdo dostal a v jake vysi. Vic bych to neresil, cisla 
hovori za vse. Ano Lucie Hrozová letos dostala mene, ale predem vedela kolik dostane. Tak si 
to Libor pral na podzim a vyhovovalo mu to, dokud si nespocital, ze je to pro ne mene 
vyhodne. Presne toto jsem predpovedel na VV pri jednani o rozpoctu.

5/diskuse clanek EYC Imst
Binter, Dichtlová,Zoban 08:16:59 06.08.2012



Binter, Dichtlová, Zoban. Co mají tihle tři společného? Jsou předsedové závodních komisí v 
Čhs. A všichni tři se chovají k penězům Čhs, jako by byli jejich. Když jsem si na VV loni na 
podzim stěžoval, že se proplácejí cesťáky i za poslední místa, tak to mělo jen jeden efekt. 
Lucka dostala o polovinu menší příspěvek na závody SP přesto, že vozí medaile.Prostě jsem 
si otevřel hubu , tak jsemm přes ní dostal. Jak mi řekl Zoban. Systém jaký nastavili tihle 
předsedové komisí, nevede ani k lepším výsledkům, ani není motivující pro nejlepší závod-
níky jezdit reprezentovat. Systém je propracován tak, aby peníze dostali děti nebo kamarádi 
těchto vůdců :-). Ale protože tihle vůdcové nejsou až zas tak hloupí udělali to tak, že se snimi 
"sveze" i pár ostatních závodníků.A kolotoč rozhazování je tu. Pan Binter musí trvat na tom, 
že i poslední dostane příspěvek, protože většinou je to jeho syn kdo je poslední. Paní Di-
chtlové to také nevadí, protože i její dcera Tereza Svobodová často končí na Sp na konci. A 
když si spolu sednou do auta a dají dohromady peníze za poslední místa, jedou za-
darmo.Zobanovi už docházejí argumenty a v posledních dvou kauzách, kdy jej řešila discip-
linární komise Čhs, byl potrestán( jen se řeší ještě výše trestu). A na krku má další obvinění, 
to už , ale nebude řešit disciplinárka Čhs. Trochu zapoměl na to, že peníze Čhs nejsou jeho, 
ale tak trochu i státu. Možná na to zapomínají i ostatní z téhle trojice.

Libor rebel Hroza

Toto je naprosta lez a jsem v pravu pozadovat za ni verejnou omluvu publikovanou na 
Lezci.At Hroza jasne a beze vsi pochybnosti dokaze ze jsem mu toto rekl.

Mgr. Radek Lienerth


